

Date: 6/6/2022

التاريخ: 2022/6/6م

**Award of Contract of
Haya Diam
(Contract C561/2022)**

**إرساء مناقصة من حيا ديم
عقد رقم (2022/C561)**

We are pleased to inform our shareholders that Oman Water and Wastewater Services Company, has awarded OIFC the Contract of Supply, Installation, and Operation of a Tanker Management System in Sewage Treatment Plants, as per the agreement reached on 6 June 2022. The contract will be valid from 7 June 2022 to 21 February 2028, including an implementation period of eight months, and the value of the contract is RO (2,618,934) Rial Omani Two Million Six Hundred Eighteen Thousand and Nine Hundred Thirty-Four.

يسرنا أن نعلن لمساهميننا الكرام بأن الشركة العمانية لخدمات المياه والصرف الصحي أرسى على الشركة مناقصة توريد وتركيب وتشغيل نظام إدارة الصهاريج بمحطات معالجة مياه الصرف الصحي، وفقاً للاتفاق المبرم بتاريخ 6 يونيو 2022م، وستسري فترة العقد من تاريخ 7 يونيو 2022م لغاية 21 فبراير 2028م متضمنة فترة تجهيز النظام ومدتها 8 أشهر، وتبلغ قيمة العقد (2,618,934) مليوناً وستمائة وثمانية عشر ألفاً وتسعمائة وأربع وثلاثون ريالاً عماني.

OIFC expects a reasonable profit on this contract.

ونتوقع الشركة بأن تحقق ربحاً معقولاً من هذا العقد.

FOU

With regards,

Chief Executive Officer

مع خالص الشكر والتقدير،،،

الرئيس التنفيذي

